
انهدام 3 باند بزرگ موادمخدر در پایتخت آژیر

گروه اجتماعی: رئیس پلیس پایتخت از انهدام 3 باند بزرگ موادمخدر 
در عملیات گسترده پلیس در 3 روز گذشته خبر داد. به گزارش ایسنا، 
سردار حسین رحیمی در طرح برخورد با قاچاقچیان و سوداگران مرگ 
که در مقر فرماندهی انتظامی تهران برگزار شد، گفت: همکاران من در 
۷۲ ساعت گذشته عملیات گسترده ای را در سطح تهران انجام داده و 
موفق به شناسایی و انهدام 3 باند بزرگ موادمخدر در تهران شدند. وی 
با بیان اینکه از این 3 باند در مجموع بیش از یک تن انواع موادمخدر 
کش��ف وضبط ش��د، گفت: این مواد از نوع تریاک، مرفین، حشیش، 
شیش��ه، هروئین و دیگر مواد بود. رحیمی با اشاره به دستگیری باند 
حاملان مرفین اظهار داشت: در جریان انهدام این باند ۱۵ نفر دستگیر 
ش��دند. اعضای این باند نی��م تن مرفین را از ش��هر زاهدان بارگیری 
کرده و با عبور از اس��تان های سیستان وبلوچس��تان، خراسان جنوبی، 
خراسان رضوی، خراسان شمالی، گلستان و مازندران قصد وارد کردن 

آن به تهران را داشتند اما با توجه به اشراف اطلاعاتی پلیس در ورودی 
ش��هر تهران دستگیر شدند. رحیمی با بیان اینکه خرده فروشان مواد 
مخدر و معت��ادان متجاهر جزو اولویت های پلیس ق��رار دارند، گفت: 
برخورد با این دو گروه نیز همزمان با برخورد با دانه درشت ها در حال 
انجام است به طوری که ما موفق شدیم مناطق هرندی، شوش و مولوی 
را از وجود معتادان متجاهر و خرده فروشان پاکسازی کنیم. وی افزود: 
در منطقه ۱۲ ش��هر تهران ۷۶ باب منزل که به پاتوق موادفروشان و 
محلی برای اس��تعمال مواد مخدر تبدیل ش��ده بود پلمب شد و این 
مراکز از خرده فروشان و معتادان پاکسازی شد. رئیس پلیس پایتخت 
با بیان اینکه از ابتدای امسال تاکنون بیش از 4 تن انواع مواد مخدر در 
تهران کشف شده است، گفت: این آمار در مقایسه با مدت مشابه سال 
قبل ۶۰ درصد افزایش داشته است. میزان دستگیری نیز در این مدت 
۷۷ درصد، انهدام باند ۲۰ درصد، برخورد با دانه درشت ها 3۷ درصد و 

جمع آوری معتادان متجاهر ۲۵ درصد افزایش داشته است. رحیمی در 
بخش دیگری از سخنان خود با بیان اینکه میزان مجازات قاچاقچیان 
عمده با جرم ش��ان تناسب ندارد، خاطرنشان کرد: ما به عنوان پلیس 
پیشنهاد دادیم چرخه بازپروری معتادان نیز از 3 ماه به ۶ ماه افزایش 
یابد و پس از آن برنامه ریزی های لازم برای اشتغال معتادان انجام شود.

اجتماعي 0 4

سی ویکمین جشن گلریزان ستاد دیه برگزار شد
کمک 4 میلیارد  ریالی 
رهبر انقلاب به گلریزان

حضرت آیت الله خامنه ای به منظور آزادی 
زندانیان جرائم غیرعمد تحت حمایت س��تاد 
دیه کش��ور مبلغ��ی معادل 4 میلی��ارد ریال 
اختصاص دادن��د. به گ��زارش »وطن امروز«، 
علاوه بر حمایت معنوی از این نهاد حمایتی، از 
ابتدای سال 8۱ تا به امروز در مجموع مبلغی 
معادل یک میلی��ارد و 8۲۷ میلیون تومان از 
سوی معظم له برای آزادی بدهکاران غیربزهکار 
پرداخت شده است. از ابتدای سال 9۵ پایگاه 
 اطلاع رسانی رهبر انقلاب  به آدرس اینترنتی 
عن��وان  تعری��ف  ب��ا   ،www.leader.ir
مددجویان س��تاد دیه کش��ور در بخش واریز 
وجوهات شرعی، زمینه مشارکت بیش از پیش 
خیرین جهت اس��تخلاص محبوس��ان تحت 
حمایت س��تاد دیه را فراهم کرده است که از 
این طریق نیز بسیاری از زندانیان نیازمند طعم 
ش��یرین آزادی را چشیده و به آغوش جامعه 
بازگشته اند. گفتنی است، سی ویکمین جشن 
گلریزان س��تاد دیه کشور با حضور جمعی از 
مسؤولان نظام و نیکوکاران کشوری در تهران 

برگزار شد.

با اهدای عضو انجام شد
جان بخشیدن یک جانباز

 به 3 هموطن

اعضای بدن یک جانباز ش��یمیایی و آزاده 
دوران دفاع مقدس پس از ش��هادت با رضایت 
خانواده این ش��هید به 3 بیم��ار نیازمند اهدا 
ش��د. به گزارش ایرنا، جانباز عل��ی زلفی روز 
گذش��ته پس از خونریزی مغزی دچار عارضه 
مرگ مغزی ش��د که با رضای��ت خانواده     اش، 
۲ عض��و کلیه و کبد این ش��هید ب��ه بیماران 
نیازمند اهدا ش��د. مسعود مظاهری، قائم مقام 
واحد فراهم آوری اعضای پیوندی بیمارستان 
مسیح دانشوری در این باره اظهار داشت: مرگ 
مغزی این جانباز ش��هید به تایید ۵ پزش��ک 
متخصص رسیده است که آخرین پزشکی که 
مرگ مغزی را تایید کرده است پزشکی قانونی 
به ش��مار می         آید. مظاهری به رضایت خانواده 
این جانباز شهید اش��اره کرد و گفت: اعضای 
خانواده این ش��هید برای نخستین بار نیست 
ایثار می کنند، چرا که پیش      تر نیز با جانبازی 
وی ایثارگ��ری کرده بودند و این برای بار دوم 
اس��ت که به نوعی دیگر یعنی با اهدای عضو 
ایثار می کنند. 3۱ اردیبهشت روز ملی اهدای 
عضو نامگذاری ش��ده اس��ت. در چنین روزی 
ایرج فاضل )وزیر وقت بهداش��ت( در سال ۶8 
توانست از امام راحل اجازه پیوند از عضو مرگ 

مغزی را دریافت کند.
۱0 هزار نفر در لیست انتظار پیوند عضو ■

همچنی��ن  رئی��س بیمارس��تان مس��یح 
دانشوری با اش��اره به ممنوعیت اهدای عضو 
از تبعه های غیرایرانی گفت: بر اس��اس قانون 
تنها اف��راد ایرانی می توانند ب��ه ایرانی اهدای 
عض��و کنند و غیر از این خلاف قانون اس��ت. 
به عبارت دیگر انتقال یا اهدای عضو از ایرانی 
ب��ه خارجی یا خارج��ی به ایرانی بر اس��اس 
قانون مجلس ممنوع است.  علی اکبر ولایتی 
به مناس��بت روز ملی »اه��دای عضو- اهدای 
زندگی« که به ابتکار بیمارستان دکتر مسیح 
دانشوری در تقویم ملی ثبت شده است، گفت: 
در حال حاضر ۱۰ هزار نفر در لیس��ت انتظار 
دریافت عض��و قرار دارند و روزان��ه ۱۰ نفر از 
افراد لیست انتظار به دلیل عدم دریافت عضو، 
جان خود را از دس��ت می دهن��د و در مقابل  
۱4 نفر به این لیس��ت انتظار اضافه می شوند. 
ولایتی با اش��اره به فعالیت واحد فراهم آوری 
اعضای پیوندی بیمارس��تان مسیح دانشوری 
اظهار داش��ت: با فت��وای امام خمین��ی)ره( و 
تایید ش��ورای نگهبان در رابطه با اهدای عضو، 
ه��ر یک نفر مرگ مغزی می تواند 8 نفر را احیا 
کند که این به معنی یک کار تمثیلی یک برابر 
8 است. وی با اش��اره به اقدامات انجام شده در 
این بیمارس��تان عنوان کرد: واحد فراهم آوری 
اعضای پیوندی بیمارس��تان مس��یح دانشوری 
به سایر بیمارستان ها نیز سرویس می دهد. در 
این راس��تا کبدهای اهدایی به بیمارستان های 
طالقانی و ش��یراز فرس��تاده می شود و قلب در 
همین بیمارستان و بیمارستان شریعتی مورد 
استفاده قرار می گیرد و کلیه اهدایی برای پیوند 

به بیمارستان لبافی نژاد انتقال داده می شوند.

رئیس شورای شهر تهران خبر داد
پیشنهاد افزایش 

12/5 درصدی کرایه ها

 رئیس شورای شهر تهران گفت: فرمانداری 
تهران پیش��نهاد داده است کرایه های تاکسی 
و اتوبوس حداکث��ر ۱۲/۵ درصد افزایش یابد. 
به گ��زارش فارس، محس��ن هاش��می درباره 
مصوبات ش��صت و پنجمین جلس��ه شورای 
ش��هر تهران اظهار داشت: در نخستین دستور 
جلس��ه محمدعلی افش��انی، ش��هردار جدید 
تهران سوگندنامه خود را قرائت و کارش را در 
ش��هرداری تهران آغاز کرد. وی افزود: یکی از 
مواردی که در جلسه علنی شورای شهر تهران 
مطرح ش��د تقسیط پرداخت مطالبات مردم با 
شهرداری تهران بود که قرار شد شهرداری در 
این باره لایحه  جدیدی ارائه دهد و تا زمانی که 
این لایحه ارائه می ش��ود قرار شد در این باره تا 
3 ماه آینده مصوبات قبلی انجام شود. هاشمی 
افزود: در ادامه جلس��ه ش��ورای ش��هر تهران 
موضوع موزه نقاش��ی ایراندخت درودی مطرح 
ش��د که در کمیس��یون فرهنگی و اجتماعی 
این موضوع مورد بررس��ی قرار گرفته بود که با 
چند پیش��نهاد احداث این موزه رای آورد. وی 
در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه آیا اعضای 
شورای شهر در انتصابات شهردار دخالتی دارند، 
گفت: ما دخالتی نخواهیم داشت و توصیه هم 
نمی کنیم. رئیس شورای شهر تهران درباره رد 
مصوبه افزایش نرخ کرایه های تاکسی و اتوبوس 
توسط کمیته انطباق فرمانداری تهران، گفت: 
نامه فرمانداری تهران در این باره به شورای شهر 
ارسال شده و در کمیسیون حمل ونقل و عمران 
این موضوع در حال بررس��ی است و سه شنبه 
هفته آینده مورد بررسی قرار خواهد گرفت. وی 
افزود: پیشنهاد فرمانداری تهران این است که 

کرایه ها از ۱۲/۵درصد بیشتر افزایش نیابد.

شهردار تهران:
مخالف رسانه ای کردن تخلفات 

قبل از اثبات هستم
گف��ت:  ته��ران  ش��هردار   
م��ن تخلف��ات را از طری��ق 
دستگاه های قضایی پیگیری 
خواه��م کرد و با رس��انه ای 
ک��ردن آن قب��ل از اثباتش 
بش��دت مخالف هس��تم. به گ��زارش فارس، 
محمد افشانی در حاشیه جلسه علنی شورای 
شهر در جمع خبرنگاران گفت:  در دو، سه روز 
آینده کنفرانس خبری با اصحاب رسانه خواهم 
داش��ت تا برنامه های خود را به صورت کامل 
ارائه کنم. افشانی افزود: موضوع آلودگی هوا در 
شهر تهران حائز اهمیت است و به یاد داریم در 
س��ال گذشته نزدیک به یک ماه دانش آموزان 
تهرانی نتوانس��تند به مدرسه بروند و تعطیل 
شدند، بنابراین برای کاهش آلودگی هوا برای 
نوس��ازی ناوگان حمل ونق��ل عمومی تلاش 
خواهیم کرد. وی گفت: نوس��ازی حمل ونقل 
عموم��ی ج��زو برنامه های اصلی ش��هرداری 
تهران است که در این باره اقدام خواهیم کرد. 
شهردار تهران درباره ساماندهی دستفروشان 
گفت:  رسیدگی به وضعیت دستفروشان جزو 
برنامه هاست اما موضوعاتی مطرح است که در 
کل ش��هر تأثیرگذار باشد. وی درباره پیگیری 
تخلفاتی که در زمان شهردار قبلی احصا شده 
بود، گفت: هر تخلفی که صورت گرفته باشد، 
باید پیگیری شود اما روش بنده این است که 
از موضوع آگاه باشم و تخلف صورت  گرفته را 
از مراجع قضایی پیگیری کنم و با رس��انه ای 
کردن هرگونه تخل��ف قبل از اثباتش مخالف 

هستم.

حمیدرض��ا رنجب��ر، مع��اون حمل ونقل و  ■
ترافیک شهرداری منطقه ۷ تهران از احداث ۲ 
پهلوگاه اضطراری در بزرگراه امام علی)ع( واقع 

در این منطقه خبر داد.
موزه ه��ای ب��اغ م��وزه قص��ر در ای��ام ماه  ■

مبارک رمضان همه روزه از س��اعت ۱۶ تا ۲4 
پذیرای گردش��گران اس��ت. همزمان با هفته 
گرامیداش��ت میراث فرهنگی و با آغاز اجرای 
طرح گردش��گری ش��بانه در ای��ن مجموعه، 
علاقه مندان می توانند در شب های ماه مبارک 
رمضان از ساعت ۱۶ تا ۲4 از موزه های باغ موزه 

قصر دیدن داشته باشند.
س��ازمان  ■ رئی��س  مونس��ان،  علی اصغ��ر 

میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری در 
دی��دار با معاون اقتص��ادی وزارت امور خارجه 
با اش��اره به نقش س��فارتخانه ها در توس��عه و 
رونق گردش��گری و افزایش جذب گردشگران 
خارجی گفت: »موضوع گردش��گری باید جزو 

مأموریت های رایزن های فرهنگی قرار گیرد«.

نبض جامعه

گ�روه اجتماعی: مش��کلات به جامان��ده از زلزله 
جان��کاه کرمانش��اه که ۶ ماه از وقوعش گذش��ته 
هنوز پابرجاست. روزهای نخست تب کمک  های 
مردمی و س��ازمانی و دولتی داغ بود و تمام ارکان 
کش��ور دست به دس��ت هم دادند تا بار مشکلات 
حادثه دیدگان را کم کنند اما حالا که نیم س��ال 
از زلزله کرمانش��اه گذشته اس��ت          ، زوایای پنهان 
مش��کلات این مردم بیش��تر نمایان ش��ده است؛ 
از همراه��ی نک��ردن بانک ها ب��رای پرداخت وام 
ساخت و بازس��ازی مس��کن گرفته تا سرنوشت 
نامعل��وم کمک ه��ای مردم��ی ک��ه در حس��اب 
سلبریتی هاست. موضوعاتی که صدای نارضایتی 
نمایندگان مردم کرمانش��اه در مجلس و شورای 
ش��هر را در آورده و متاسفانه این مشکلات باعث 
 مهاجرت زلزله زدگان به شهرهای دیگر شده است. 
در همین باره، عضو ش��ورای شهر سرپل ذهاب با 
اش��اره به توق��ف ساخت وس��از خانه های تخریب 
 ش��ده به دلی��ل نبود مناب��ع مال��ی، از مهاجرت
3۰ درصد از مردم پل سرذهاب به کرمانشاه خبر 
داد. سیدمجتبی جاسمی در پاسخ به این پرسش 
که س��رانجام کمک های مردمی برای زلزله زدگان 
کرمانشاه چه شد؟ به ایلنا گفت: از کمک های مالی 
جمع آوری ش��ده توس��ط مردم تاکنون چیزی به 
داخل و حتی خارج از شهر ورود پیدا نکرده است. 
ما هم متوجه هیچ گونه ساخت وساز با پول هایی که 
توسط مردم جمع آوری شده نشده ایم و همه اینها 

در حد صحبت بوده است.
ساخت و  سازی با پول های مردمی نداشتیم ■

وی ادامه داد: البته بخشی از این هزینه ها صرف 
تهیه کانکس و چادر ش��د اما برخی از زلزله زده ها 
حت��ی کانکس ه��م ندارن��د و در چ��ادر زندگی 
می کنند. تا به امروز گزارشی مبنی بر ساخت وساز 
در س��رپل ذهاب و روس��تاهای اطراف آن توسط 
کمک های نقدی که چهره های ش��ناخته شده از 
مردم جمع آوری کردند، مش��اهده نکرده ایم. بهتر 
اس��ت اگر فعالیتی در این زمینه صورت می گیرد 
به ما اعلام کنند تا ذهن همه روشن شود که این 
پول ها کجا هزینه ش��ده است. جاسمی همچنین 
تاکید کرد: تا آنجایی که من اطلاع دارم هزینه ای 
برای ساخت وساز این مناطق با کمک های مردمی 
صرف نش��ده است، اگر هم شده باید عنوان کنند 
در بخش های شهری و روس��تایی چند درصد از 
این پول های جمع آوری شده را صرف ساخت خانه 
کرده اند. عضو ش��ورای شهر س��رپل ذهاب با بیان 
اینکه بخش عمده ای از پول های جمع آوری شده 
تحویل هلال احمر ش��ده است، توضیح داد: ظاهرا 
چن��د میلیارد تومان هم به هلال احمر داده اند که 

میان زلزله زده ها تقسیم شود اما فعلا هیچ مبلغی 
توزیع نشده است.

زندگی در چادر ■
جاس��می از تحویل کولر ب��ه زلزله زده ها خبر 

داد و گف��ت:  م��ردم زلزله زده 
در  کم��اکان  س��رپل ذهاب 
زندگ��ی  چ��ادر  و  کانک��س 
می کنند. با توجه به گرم شدن 
هوا و بالا رفتن حرارت در چادر 
و کانکس، مدیران اعلام کردند 
به ای��ن افراد کولر ارائه خواهد 
ش��د اما هنوز اقدام��ی انجام 
نشده است. وی افزود: مشکل 

اساس��ی مردم س��رپل ذهاب این است که وام 4۰ 
میلیون تومانی وعده داده ش��ده برای ساخت و ساز 
کافی نیست. به هر خانه تخریبی حدود 4۰ میلیون 
توم��ان وام به صورت قس��طی تعل��ق می گیرد در 
صورتی که فونداس��یون حدود ۲۰ میلیون تومان 
هزینه می برد. حالا فرض کنید کسی که هیچ منبع 
درآمد و حقوقی ندارد چطور می تواند با 4۰ میلیون 
توم��ان خانه ای 8۰ تا ۱۰۰ مترمربعی بس��ازد؟ در 
صورتی که نه قرار است این مبلغ افزایش پیدا کند 
و نه کس��ی به زلزله زده ه��ا پولی قرض می دهد. به 
همین دلیل عملا کار ساخت وساز تا اسکلت   بندی 
پیش می رود، ولی چون نمی توانند ادامه دهند در 

همان مرحله متوقف می شود.

مهاجرت 30 درصد زلزله زدگان ■
عضو ش��ورای شهر س��رپل ذهاب در پایان به 
مهاجرت 3۰ درصدی زلزله زدگان اش��اره کرد و 
گفت: این امر باعث شده شهروندان سرپل ذهاب 
خانه  های شان را نصف قیمت 
بفروش��ند و ب��ه کرمانش��اه 
مهاج��رت کنند. ح��دود 3۰ 
درصد از اهالی س��رپل ذهاب 
ب��ه کرمانش��اه و ش��هرهای 
اطراف مهاجرت کرده  اند که 
با گرم ش��دن ه��وا مهاجرت 
بیش��تر هم می شود. پیش تر 
اهالی س��رپل ذهاب به دلیل 
جن��گ به کرمانش��اه مهاجرت ک��رده و در آنجا 

ماندگار شده بودند.
ظلم سلبریتی ها در حق زلزله زدگان ■

از س��وی دیگر          ،  فرهاد تجری، نماینده مردم 
سرپل ذهاب و قصرشیرین در مجلس با اشاره به 
آخرین وضعیت کمک رس��انی به مردم زلزله زده 
حوزه انتخابیه خود گفت: به دلیل اینکه در زلزله 
کرمانشاه وسعت منطقه و عمق فاجعه زیاد بود، 
امدادرس��انی و بازسازی مناطق زلزله زده قدری 
به طول انجامیده اس��ت. وی با بیان اینکه باید 
کمک های بیشتری به مردم زلزله زده کرمانشاه 
صورت گیرد، خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه 
وارد فصل گرم س��ال شده ایم باید توجه  ویژه ای 

به این مناطق شود. نایب رئیس کمیسیون اصل 
9۰ مجل��س تصری��ح کرد: با توج��ه به افزایش 
قیم��ت مصالح س��اختمانی فش��ارها ب��ر مردم 
زلزله زده بیشتر شده است و دولتمردان نیز باید 

در کمک های بلاعوض بازنگری داشته باشند. 
در  قصرش��یرین  و  س��رپل ذهاب  نماین��ده 
مجلس با اش��اره به کمک هایی که سلبریتی ها 
ب��رای م��ردم زلزل��ه زده کرمانش��اه جمع آوری 
کرده اند، خاطرنش��ان کرد: س��لبریتی ها نهایت 
ظل��م را در حق خودش��ان و مردم کرمانش��اه 
کردند. تجری گفت: متاس��فانه س��لبریتی ها با 
تحریک احساسات مردم، پول هایی برای کمک 
به زلزله زدگان کرمانش��اه جمع آوری کردند اما 
تاکنون بیشتر پول ها در مناطق زلزله زده هزینه 
نشده است. وی افزود: با توجه به اینکه از وقوع 
زلزله کرمانش��اه ۶ م��اه می گذرد، لازم اس��ت 
مدعی العموم ب��ه موضوع جمع  آوری کمک های 
مردمی از سوی سلبریتی ها ورود کند تا تکلیف 

این موضوع مشخص شود. 
نایب رئی��س کمیس��یون اص��ل 9۰ مجلس 
تصریح کرد: از س��لبریتی هایی که در رس��انه ها 
برای م��ردم زلزل��ه زده کرمانش��اه کمک جمع  
کردند تاکنون معج��زه ای ندیده ایم اما برعکس 
اف��راد گمن��ام و س��ازمان هایی مانن��د بس��یج 
دانش��جویی حدود ۲ ه��زار کانکس ب��ه مردم 

زلزله زده کرمانشاه اعطا کردند.

نمایندگان مجلس و اعضای شورای شهر از وضعیت نامطلوب مردم زلزله زده گلایه دارند

مهاجرت زلزله زدگان سرپل ذهاب
 فرهاد تجری          ، نماینده مردم سرپل ذهاب: سلبریتی ها با تحریک احساسات مردم

 پول هایی برای کمک به زلزله زدگان جمع آوری کردند اما پول ها هزینه نشده است

آوای شهر

عضو ش�ورای ش�هر س�رپل ذهاب: 
مشکل اساس�ی مردم سرپل ذهاب 
این است که وام 40 میلیون تومانی 
وعده داده ش�ده برای ساخت و ساز 
کافی نیس�ت این درحالی است که 
فونداسیون حدود ۲0 میلیون تومان 

هزینه می برد

دوشنبه 3۱  اردیبهشت ۱397وطن امروز  شماره ۲444 

عضو کمیسیون بهداشت تشریح کرد

کاهش فعالیت شرکت  های خصوصی در حوزه دارو
از سوی رئیس مرکز جذب وزارت علوم اعلام شد

شرط سنی جذب هیأت علمی در دانشگاه ها
گروه اجتماعی: عضو کمیسیون 
بهداش��ت و درم��ان مجل��س 
گف��ت: بی توجهی به ظرفی��ت بخش خصوصی 
باعث کاهش فعالیت شرکت های تولید و واردات 
از ۷ هزار به ۲ هزار ش��رکت ش��ده است. محسن 

علیجانی زمانی درباره اظهارات 
سخنگوی سازمان غذا و دارو 
درباره اینکه ضروری اس��ت 
از واردات داروهای  بخش��ی 
حیاتی به دولت بازمی گردد، 
زیرا بخ��ش خصوص��ی در 

تامین داروهای حیاتی موفق نبوده است، به خانه 
ملت گفت: نقش وزارت بهداشت سیاستگذاری در 
حوزه س��لامت، تامین دارو و تجهیزات مورد نیاز 
است، بنابراین تا جای ممکن باید ریل گذاری را به 
نحوی انجام داد که تصدی گری های این وزارتخانه 
کاهش پیدا کند. وی با بیان اینکه سازمان غذا و 
دارو باید در حد امکان از ظرفیت بخش خصوصی 

برای تامی��ن داروهای حیاتی بیماران اس��تفاده 
کن��د، تصریح کرد: دولت باید با بخش خصوصی 
به هر نحوی مش��کلات خود را حل ک��رده و در 
جلس��ات و هم اندیش��ی ها راهکار مناسبی برای 
حل مشکلات اندیشیده شود.  علیجانی با تاکید 
بر اینکه بی توجهی به دریافت 
بخ��ش خصوصی  مطالبات 
س��بب بروز مش��کلاتی در 
واردات داروهای خاص شده 
بارها مسؤولان  است، گفت: 
بخ��ش خصوص��ی مط��رح 
کردند که اگ��ر وزارت بهداش��ت بدهی های این 
بخش را پرداخت کند، می توان داروهای بیشتری 
را در انباره��ا دپ��و و نگهداری ک��رد تا در صورت 
تحمیل فش��ار به دلیل خروج آمریکا از برجام در 
تامین دارو دغدغه ای وجود نداش��ته باشد، لذا به 
طور حتم عدم استفاده از ظرفیت بخش خصوصی 

مشکلات حوزه سلامت را افزایش می دهد.

گ�روه اجتماع�ی: رئی��س مرکز 
وزارت  علم��ی  ج��ذب هی��ات 
علوم ش��رط س��نی برای اعضای هیات علمی در 
دانش��گاه  های دولت��ی را اعلام ک��رد. محمدرضا 
رضوان طلب با اش��اره به ش��رط سنی برای جذب 

هیات علمی در دانشگاه ها به 
مهر گفت: در دانش��گاه  های 
برای  دولتی، ش��رط س��نی 
جذب، س��ن استخدام است، 
متقاضیان جذب هیات علمی 
اگر مقصد خود را دانشگاه  های 

غیردولتی عنوان کنند، ش��رط سنی ندارند چون 
وضعیت آنها اس��تخدام نیس��ت، آنها پیمانی بوده 
و تاب��ع قانون اداره کار هس��تند. وی ادامه داد:  اما 
اگر فرد متقاضی عضویت در دانش��گاه  های دولتی 
باش��د، برای دانش آموخته مقطع دکترا 4۰ سال 
و برای دانش آموختگان فوق لیسانس اگر دانشگاه 
آنها را پذیرش کند، 3۰ سال است، مگر اینکه افراد 

سابقه ای در جای دیگر داشته باشند که این شرط 
سنی تغییر کند. رئیس مرکز جذب هیات علمی 
وزارت علوم با اش��اره به یک س��ری معافیت   هایی 
که در ش��رط س��نی وجود دارد، افزود: برای مثال 
یک سری معافیت   هایی برای ایثارگران وجود دارد، 
آنهایی که مش��مول قوانین 
ایثارگران بند »پ« ماده 9۰ 
قانون شش��م توس��عه شوند، 
شرط سنی ندارند. غیر از آنها، 
براس��اس عملکرد آموزش��ی 
و پژوهش��ی نیز یک س��ری 
معافیت  ه��ای محدودی به متقاضیان جذب تعلق 
می گیرد. وی ادامه داد: برای مثال ش��خصی پیش 
از اینکه متقاضی عضویت هیات علمی شود، باید ۵ 
سال به عنوان حق         التدریس در دانشگاهی همکاری 
کرده و هر ترم حداقل ۱۰ واحد تدریس کرده باشد. 
مرکز جذب سابقه این افراد را برای هر ترم به اندازه 

۶ ماه معافیت سنی لحاظ می کند.

دانشگاهسلامت

کوتاه و گویا


